
                                                                    

Y24 手持式凿岩机 

Y24 HAND-HELD ROCK DRILL 

 
 

使用范围： 
·Y24 型手持式凿岩机最适于在中硬或坚硬（f=8~18）岩石上干式钻凿向下或倾斜炮孔 
·该机是小型露天采石场、矿山、农田水利、山区筑路等石方工程或大型矿山二次破碎作业的理想机具 
·随机配有透明壳体的 YF200B 型注油器，提供作业时自动润滑。 
Introduction: 
·Most suitable for drilling downward and inclined blas-tholes in medium nard and hard rock with a 
hardness of f=8~18: 
·An ideal tool for rock drilling operations in small open-pit quarries, mines, water conservancy projects 
and road building in hilly areas, etc, and for secondary blasting in large mines. 
·The incorporation of FY200B Line Oiler with transparent casing provides automatic lubrication during 
operation during operation. 
 
结构特点： 
·操作机构机重、启动灵活、工作平稳、使用维修方便 
·除保持 YT24 的优良性外，还增强了吹洗炮孔的能 
Features: 
·Grouped control mechanism, quick to start up with〝air-on, water-on, air-off〞mechanism, easy 
operation and maintenance. 
·In addition to having the excellent performance of YT24, it has stronger flushing power. 
 
使用与维修： 
除必须遵循一般凿岩作业的技术安全规程外，还应特别注意： 
·螺旋母与活塞是左旋螺纹连接，拆装时要注意旋转方向 
·机器开动前，要将 FY2008 型注油器注满润滑油严禁无润滑油作业 
Operation & Maintenance: 
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Besides observance of the general safety precautions for rock drilling operations, particular attention 
should be paid to the following: 
·The rifle nut and the piston are left-hand threaded, be careful with the direction of rotation during 
assembling and disassembling. 
·Before starting the direction of rotation during oiler with lube oil, the drill should not be operated without 
lube oil.  
 
技术规格：Specifications: 
机    重    Weight Kg 24 
长×宽×高    L×W×H mm 605 ×485 ×158 
凿岩耗气量  Air consumption l/s ≤53 
气管内径    Air hose dia. mm 19 
凿岩频率    Impact frequency Hz ≥27 
钻孔直径    (Bit size)Bore dia. mm 34~42 
钻孔深度    Drilling depth m 5 
钎     尾   (六方对边×长度) 
Shank size （hex. xL） 

mm 22×108±1 

＊气压：0.4Mpa。       ＊Air pressure：0.4Mpa。 
 
FY200B 型注油器技术规格：FY200B Line Oiler Specifications： 
储油量    Capacity ml 200 

重量      Weight kg 1.02 
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